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Protokół nr XXIX/2017 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 23 lutego 2017 r. 

 

sala Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku. godz. 17.00 - 20.45 

 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołów z XXVII i XXVIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje.  

8. Projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 

2017r. 

9. Projekt uchwały w sprawie: powołania Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

10. Projekt uchwały w sprawie: Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy Lwówek w 2017 roku. 

11. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

gruntowych. 

12. Projekt uchwały w sprawie określenia czasu bezpłatnego pobytu dziecka w 

przedszkolu oraz ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez publiczne przedszkola 

i publiczne inne formy wychowania przedszkolnego prowadzone przez gminę 

Lwówek. 

13. Projekt uchwały sprawie: projektu dostosowania sieci szkół podstawowych 

i gimnazjów w gminie Lwówek do nowego ustroju szkolnego. 

14. Projekt uchwały sprawie: zmiany uchwały nr XXVII /163/2016 w sprawie: 

uchwały budżetowej na 2017 rok, 

15. Projekt uchwały sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

16. Odpowiedź na interpelacje. 
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17. Wolne głosy i wnioski. 

18. Zamknięcie obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Otwarcia obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Lwówku dokonał Przewodniczący 

Rady Pan Piotr Przewoźny witając radnych, Burmistrza Miasta i Gminy, Sekretarza 

Gminy, Skarbnika Gminy, pracownika biura Rady, pracowników jednostek 

organizacyjnych oraz uczestniczące w obradach społeczeństwo. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Na sali obrad obecnych jest 15 radnych, na ustawowy skład Rady 15 radnych, zatem 

Przewodniczący oznajmił, że Rada jest władna do odbycia obrad sesyjnych 

i podejmowania uchwał. 

Lista obecności załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXVII i XXVIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poinformował o wyłożeniu i możliwości 

zapoznania się w biurze Rady Miejskiej z protokołami z obrad XXVII i XXVIII 

sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący stwierdził, że nie wpłynęły do nich żadne propozycje zmian, 

dlatego poprosił radnych o przyjęcie tych protokołów w drodze przegłosowania. 

 

Radni przyjęli 14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” protokoły 

z XXVII i XXVIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

-Radny Czarkowski zabierając głos wyrażał wolę zgłoszenia 2 wniosków  

w odniesieniu do pkt.10 i pkt.16 dzisiejszego porządku obrad. 
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-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny stwierdził, że wnioski te należy zgłaszać 

przy poszczególnych punktach, ponieważ w tej chwili procedujemy nad ew. zmianą 

dzisiejszego porządku obrad. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz proponował aby jako pkt.12 i 13 zapisać: 

12. Projekt uchwały w sprawie: określenia kryteriów branych pod uwagę na drugim 

etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli działających na 

terenie gminy Lwówek. 

13. Projekt uchwały w sprawie: określenia kryteriów stosowanych w postępowaniu 

rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez gminę 

Lwówek. 

Nowelizacja ustawy oświatowej przewiduje nabór uczniów co prawda od  

1 września, jednakże my wcześniej chcemy zrobić rozeznania w naszych 

placówkach tak, aby tę rekrutacje przeprowadzić w ustawowym terminie. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny proponował, aby w porządku obrad jako pkt. 

18 zapisać: Projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej rozpatrzenia 

skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek, a jako pkt.19 

Oświadczenie Rady Miejskiej w Lwówku w sprawie: sprzeciwu wobec 

zapowiadanych zmian prawa samorządowego w Polsce. 

Przy pozostałych punktach należałoby zmienić numerację. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania każdej naniesionej poprawki tj. 

 

12. Projekt uchwały w sprawie: określenia kryteriów branych pod uwagę na drugim 

etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli działających na 

terenie gminy Lwówek. 

Radni przyjęli propozycję zmiany porządku 14 głosami „za", przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

13. Projekt uchwały w sprawie: określenia kryteriów stosowanych w postępowaniu 

rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez gminę 

Lwówek. 

Radni przyjęli propozycję zmiany porządku 14 głosami „za", przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

18. Projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek. 
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Radni przyjęli propozycję zmiany porządku 13 głosami „za”, przy 2 głosach 

„przeciw”. 

19. Oświadczenie Rady Miejskiej w Lwówku w sprawie: sprzeciwu wobec 

zapowiadanych zmian prawa samorządowego w Polsce. 

Radni poprawkę przyjęli propozycję zmiany porządku 13 głosami „za”, przy 1 

głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”. 

Porządek obrad XXIX sesji Rady Miejskiej po zmianach przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum XXIX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVII i XXVIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8.Projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 

2017r. 

9. Projekt uchwały w sprawie: powołania Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

10. Projekt uchwały w sprawie: Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy Lwówek w 2017 

roku. 

11. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

gruntowych. 

12. Projekt uchwały w sprawie: określenia kryteriów branych pod uwagę na drugim 

etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli działających na 

terenie gminy Lwówek. 

13. Projekt uchwały w sprawie: określenia kryteriów stosowanych w postępowaniu 

rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez gminę 

Lwówek. 

14. Projekt uchwały w sprawie określenia czasu bezpłatnego pobytu dziecka 

w przedszkolu oraz ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez publiczne 

przedszkola i publiczne inne formy wychowania przedszkolnego prowadzone przez 

gminę Lwówek. 
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15. Projekt uchwały sprawie: projektu dostosowania sieci szkół podstawowych 

i gimnazjów w gminie Lwówek do nowego ustroju szkolnego. 

16. Projekt uchwały sprawie: zmiany uchwały nr XXVII /163/2016 w sprawie: 

uchwały budżetowej na 2017 rok. 

17. Projekt uchwały sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

18. Projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek. 

19. Oświadczenie Rady Miejskiej w Lwówku w sprawie: sprzeciwu wobec 

zapowiadanych zmian prawa samorządowego w Polsce. 

20. Odpowiedź na interpelacje. 

21. Wolne głosy i wnioski. 

22. Zamknięcie obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Porządek obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Lwówku został przyjęty 14 głosami 

„za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady z pracy międzysesyjnej stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY LWÓWEK 

Z PRACY MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 30.12.2016 DO 23.02.2017 

 

Burmistrz spotkał się z: 

 

 p. Nowakiem w spawie zimowego utrzymania dróg, 

 przedstawicielami firmy HEKO w sprawie rekultywacji składowiska w Koninie, 

 p. Maciejem Szczechowskim w sprawie przejęcia przez gminę drogi dojazdowej do 

pól, 

 przedstawicielem Enea w sprawie oświetlenia ulicznego, 

 p. Januszem Wesołkiem Prezesem ZGM w sprawie odbioru odpadów komunalnych, 
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 Prezesem i Komendantem OSP w sprawie poprawy bezpieczeństwa p.poż. w gminie 

Lwówek, 

 Inspektorami z RIO w sprawie podsumowania kontroli w UMiG Lwówek, 

 Komendantem Powiatowym Państwowej Straży Pożarnej w sprawie pomocy gminy 

Lwówek w remoncie Komendy Powiatowej, 

 z przedstawicielami firmy MSA w sprawie Rewitalizacji Lwówka, 

 Posłem Jakubem Rutnickim w sprawie pomocy przy składaniu wniosku z programu 

PROW, 

 Jubilatką p. Krystyną Sarrazin z okazji jej 95-tych urodzin, 

 Firmą MSA w sprawie rewitalizacji Rynku. 

 

Burmistrz wziął udział w: 

 

 Ostatnim pożegnaniu śp. Joela Matuszka, 

 Spotkaniu z okazji przejścia na emeryturę Prezesa Banku Spółdzielczego w Nowym 

Tomyślu p. Mirosława Bąka, 

 Spotkaniu noworocznym w Opalenicy, 

 Orszaku Trzech Króli, 

 Spotkaniu noworocznym Stowarzyszenia Bródki-nasza wieś aktywna, 

 Spotkaniu Noworocznym koła Gospodyń Wiejskich Lwówek, 

 Spotkaniu Noworocznym w Pniewach, 

 Uroczystym otwarciu żłobka w Lwówku, połączonym ze Spotkaniem Noworocznym, 

 Spotkaniu z emerytowanymi Nauczycielami, 

 Dniu Seniora w ZSPiP Pakosław, 

 Spotkaniu Noworocznym Powiatu Nowotomyskiego, 

 Wystawie fotografii Katarzyny Olchowskiej - MGOK Lwówek, 

 Spotkaniu przy śniadaniu Lokalnej Grupy Działania KOLD - Terespotockie, 

 Spotkaniu pt. „Rodzina Powstańcza” MGOK Lwówek, 

 Rocznej odprawie Komendy Powiatowej Policji w Nowym Tomyślu, 

 Zebraniu sprawozdawczym OSP Lwówek, 

 Koncercie Galowym XVII Regionalnego Festiwalu Kolęd i Pastorałek w Lwówku, 

 W posiedzeniu sztabu kryzysowego powołanego w związku z wystąpieniem na 

terenie powiatu nowotomyskiego ptasiej grypy, 

 Wyjeździe do Lwówka Śląskiego, 

 Zebraniu wiejskim w Grońsku, 

 Spotkaniu ze Starosta Nowotomyskim w sprawie współpracy na rok 2017, 
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 Podpisaniu protokołu z kontroli przeprowadzonej w Urzędzie przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową, 

 Posiedzeniu Zarządu KOLD. 

 

W imieniu Burmistrza Sekretarz: 

 

 Spotkał się z p. Łukaszem Łukowskim z firmy LM Vision w sprawie inwestycji na 

terenie działek przy ul. Pniewskiej, 

 Spotkał się ze Sekretarzem Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu 

p. Ryszardem Napierała w sprawie dofinansowania przebudowy szpitala w Nowym 

Tomyślu. 

 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:  

 

 (69/2016) w sprawie zmiany uchwały budżetowej - zmiana dotyczy przeniesień 

w planie wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami klasyfikacji budżetowej, 

 (1) w sprawie ustalenia wysokości pogotowia kasowego w kasie UMiG w Lwówku na 

rok budżetowy 2017, 

 (3) w sprawie upoważnienia Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Lwówku do prowadzenia postępowań i wydawania decyzji 

administracyjnych, 

 (4) w sprawie podziału ostatecznych kwot budżetu podległym jednostkom 

realizującym budżet w roku 2017, 

 (5) w sprawie powołania komisji konkursowej w celu rozpatrzenia ofert w ramach 

otwartego konkursu na realizację w 2017 roku zadań publicznych, 

 (6) w sprawie ustalenia zasad dokumentacji opisującej zasady (politykę) 

rachunkowości, 

 (7) w sprawie zmiany uchwały budżetowej - zmiany dotyczą przeniesienia w planie 

wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami klasyfikacji budżetowej, 

 (8) w sprawie ustalenia ceny nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży w I 

przetargu ustnym nieograniczonym, 

 (9) w sprawie zmiany uchwały budżetowej - zmiana dotyczy zwiększenia planu 

dochodów w dziale 852, rozdział 85215 Dodatki mieszkaniowe - na wypłatę dodatków 

energetycznych, 
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 (11) Zmieniające Zarządzenie nr 38/2015 Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek z dnia 

26 czerwca 2015 r. w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń 

będących w trwałym zarządzie Ośrodka Sportu i Rekreacji w Lwówku, 

 (12) w sprawie powołania komisji urbanistyczno-architektonicznej i ustalenia jej 

regulaminu. 

 

Ogłoszono i rozstrzygnięto: 

 

 Otwarty konkurs ofert na realizację w 2017 roku - w formie wspierania – niżej 

wymienionych zadań publicznych przez organizacje pozarządowe oraz podmioty 

wymienione w art. 3 ust.3 w/w ustawy prowadzące działalność pożytku publicznego, 

na terenie Gminy Lwówek: 

 

Zadanie nr 1. Upowszechnianie kultury fizycznej i sportu wśród mieszkańców 

Gminy Lwówek w zakresie imprez nie związanych z ligowymi rozgrywkami 

sportowymi 

 

1  Stowarzyszenie Gospodynie Wiejskie 

Pakosławia 
600 zł 

2 Polski Związek Wędkarski 1000 zł 

 3 Uczniowski Klub Sportowy „PROMIEŃ” 

Zębowo 
2000 zł 

4 Parafia Lwówek 650 zł 

5 Liga Obrony Kraju Lwówek 5800 zł 

6 Stowarzyszenie Kultury Fizycznej Mawit  600 zł 

7 Stowarzyszenie Kultury Fizycznej Mawit 300 zł 

8 Towarzystwo Gimnastyczne „SOKÓŁ” Brody 2700 zł 

9 Stowarzyszenie „ Nasze Brody” 1350 zł 

10 Ludowy Klub Sportowy Błyskawica Pakosław 1000 zł 

                                                                                           

RAZEM 
16 000 zł 

 

Zadanie nr 2. Organizacja Biegu Powstańczego oraz rozgrywek 

sportowych w ramach Szkolnego Związku Sportowego Wielkopolska 

1. MSKF Wielkopolska       14.000 zł 

  RAZEM:     14.000 zł 
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Zadanie nr 3. Propagowanie idei zjednoczonej Europy poprzez współpracę 

z zagranicą 

1. Stowarzyszenie Współpracy Gminy Lwówek z Zagranicą      8.000 zł 

  RAZEM:     8.000 zł 

 

Zadanie nr 4. Likwidacja barier dla osób niepełnosprawnych i z dysfunkcjami 

społecznymi oraz umożliwienie im należytego funkcjonowania w 

społeczeństwie. 

 Polskie Stow. na rzecz Osób z Upośledzeniem Umysłowym w Lwówku     7 400 zł 

 Polski Związek Emerytów Rencistów i Inwalidów Koło 3 w Lwówku     1 600 zł 

               RAZEM:           9 000 zł 

 

Zadanie nr 5. Podnoszenie poziomu życia kulturalnego mieszkańców Gminy 

Lwówek. 

1 Stowarzyszenie Gospodynie Wiejskie Pakosławia 550 zł 

2 Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów Koło 

Lwówek 

550 zł 

3 Związek Harcerstwa Polskiego Chorągiew 

Wielkopolska Hufiec Nowy Tomyśl 

1280 zł 

4 Związek Harcerstwa Polskiego Chorągiew 

Wielkopolska Hufiec Nowy Tomyśl 

800 zł 

5 Stowarzyszenie „Nasze Brody  820zł 

6 Stowarzyszenie „ Aktywna Wieś” Zębowo 1500 zł 

7 Stowarzyszenie „ Aktywna Wieś” Zębowo 500zł 

 RAZEM 6 000 zł 

 

Zadanie nr 6. Zimowy wypoczynek dzieci i młodzieży 

1 Uczniowski Klub Sportowy „ ISKRA” 750 zł 

2 Stowarzyszenie Gospodynie Wiejskie Pakosławia 750 zł 

3 Parafia Lwówek 1900 zł 

4 Stowarzyszenie Rodziców i Przyjaciół Szkoły 

w Grońsku „Małe jest Piękne” 

    500 zł 

5 Związek Harcerstwa Polskiego Chorągiew 

Wielkopolska Hufiec Nowy Tomyśl 

650 zł 

6 Towarzystwo Gimnastyczne „SOKÓŁ” Brody 900 zł 
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7  Stowarzyszenie „Nasze Brody” 800zł 

8 Stowarzyszenie „Aktywna Wieś” Zębowo 750 zł 

                                                      RAZEM 7 000 zł 

 

 

Ad. 7. Interpelacje. 

 

-Radny Czarkowski złożył pisemną interpelację dotyczącą wystąpień pokontrolnych 

NIK - u w odniesieniu do zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Lwówek, w oparciu o złożony przez Burmistrza projekt uchwały w sprawie: 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności na 

w 2017 roku. 

Interpelacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny ogłosił 10 minutową przerwę w obradach, 

a Gminny Komendant Ochotniczych Straży Pożarnej w Lwówku Pan 

Wojciechowski zaprosił wszystkich obecnych do obejrzenia nowego samochodu 

bojowego, który został pozyskany dla Jednostki w Lwówku przy współfinansowaniu 

Wielkopolskiego Urzędu Marszałkowskiego, Oddziału Wojewódzkiego Związku 

OSP w Poznaniu i Urzędu Gminy w Lwówku. 

Po wznowieniu obrad XXIX sesji Rady Miejskiej głos zabrał Pan Wojciechowski, 

Gminny Komendant OSP i podziękował Radzie, Burmistrzowi i Skarbnikowi za 

udzieloną pomoc w pozyskaniu wozu bojowego i prosił o dalsze wsparcie finansowe 

na zakup agregatu do tzw. nożyc życia w kwocie 30 tys. zł. 

Przewodniczący Rady przystąpił do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2017r. 

 

-Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jędrzejczak odczytał plan pracy Komisji 

na 2017 rok. 

Radni nie wnieśli uwag ani innych propozycji. 

 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny odczytał Uchwałę nr XXIX /167/2017  
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w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017r, która została  

przyjęta 14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

Uchwała załączona jest do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie: powołania Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poinformował, że Pani Gabriela Woźna 

złożyła rezygnację z pełnienia funkcji Przewodniczącej Komisji Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, w związku z tym musi zostać zmieniona dotychczasowa 

uchwała. 

-Przewodnicząca Komisji Rolnictwa Pani Gabriela Woźna zabierając głos 

poinformowała, że akces do pracy w Komisji złożył radny Liebelt, który wyraża 

również wolę pełnienia funkcji Przewodniczącego tejże Komisji.  

W związku z powyższym proponowany skład Komisji Rolnictwa po wyżej. 

wymienionych zmianach przedstawiałby się następująco: 

1. Liebelt   Sebastian   Przewodniczący 

2. Woźna   Gabriela   członek 

3. Stelmaszyk  Łukasz    członek 

4. Jędrzejczak  Andrzej   członek 

5. Szarata   Jan    członek 

6. Starosta   Barbara   członek 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania uchwały. 

 

Uchwała nr XXIX /168/2017 w sprawie: powołania Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska została przyjęta 13 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się” 

i załączona jest do protokołu. 

 

 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie: Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta 

i gminy Lwówek w 2017 roku. 
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-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz proponował następujące poprawki do 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie miasta i gminy Lwówek w 2017 roku: 

-w załączniku nr 1do uchwały na stronie 1 zastąpić zwrot „Centralnej Bazy Danych 

Zwierząt Oznakowanych Elektronicznie (CBDZOE).”, zwrotem: „Międzynarodowej 

Bazy Danych Zwierząt SAFE-ANIMAL.” 

-na stronie 4 - w pkt.2 po zdaniu: Stowarzyszenie Integracji Społeczności Lokalnych 

„Wielkopomoc” prowadzące Schronisko dla Bezdomnych Zwierząt „Zwierzakowo” 

w Posadówku, dopisać: „w ramach obowiązującej w 2017 roku umowy w zakresie 

realizacji zadań określonych w § 3 ust. 2 pkt 1, 3, 4, 5”. 

Ponadto w uzasadnieniu do uchwały dopisać „W dniu 16 lutego 2017 r. do Urzędu 

Miasta i Gminy w Lwówku wpłynęła opinia Powiatowego Lekarza Weterynarii 

znak: PIW.NT.ChZ.615.4.2017 z dnia 10.02.2017 r. opiniująca przedstawiony 

projekt Programu pozytywnie z jedną uwagą dotyczącą doprecyzowania w § 2 ust. 2 

pkt 2 podstawy realizacji Programu przez Stowarzyszenie i zakresu realizowanych 

zadań. Uwagę uwzględniono w § 2 ust. 2 pkt 2 Programu.  

Dzierżawcy/zarządcy obwodów łowieckich działających na terenie gminy Lwówek, 

poprzez niżej wymienione opinie, Przedstawiony Program zaopiniowali pozytywnie: 

 opinia pozytywna z dn. 15.02.2017 r. KŁ nr 19 „ŁOŚ” z Poznania;  

 opinia z dnia 17.02.2017 KŁ nr 4 „SŁONKA” z Poznania;” 

-W tym miejscu radny Czarkowski odczytał pisemny wniosek o odesłanie projektu 

wspomnianej uchwały w sprawie: Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy Lwówek w 2017 

roku do pracy w Komisji Rewizyjnej celem sprawdzenia zaleceń pokontrolnych 

NIK. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz odpowiadając na zgłoszony wniosek 

stwierdził, że ten program jest opracowany zgodnie z pokontrolnymi zaleceniami 

NIK i zawiera wszystkie wskazane przez kontrolującego uwagi. 

Dokonaliśmy rozeznania cenowego i najkorzystniej wypadło schronisko zwierząt 

„Zwierzakowo” w miejscowości Posadówek prowadzone przez Stowarzyszenie 

Integracji Społeczności Lokalnych „Wielkopomoc”, które objęło swoją opieką 

bezdomne zwierzęta m.in. z terenu miasta i gminy Lwówek. 

Była jedna oferta z Trzcianki Lubuskiej i tu proponowany koszt pobytu zwierzaka to 

kwota rzędu 18 zł dziennie, natomiast u nas to kwota 6 zł. dziennie. 
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-Radna Woźna poinformowała, że jeśli chodzi o bezpańskie psy, to na naszym 

terenie nie mamy z tym problemu. Po każdym telefonicznym zgłoszeniu, usługa 

odwrotnie jest realizowana przez Schronisko „Zwierzakowo”. 

Przedmiotem posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska był właśnie 

dzisiaj tu przedstawiany program i nie wniesiono do niego żadnych uwag. 

Należałoby też uwzględnić wydane przez Specjalistów - Lekarzy Weterynarii 

opinie, które są pozytywne.  

-Radny Wojciechowski zabierając głos pytał, czy są prowadzone względem Pan 

Burmistrza jakieś postępowania sądowe, gdyż według wypowiedzi radnego 

Czarkowskiego nagminnie łamie on prawo. 

-Zastępca Burmistrza wraz z Burmistrzem jednoznacznie stwierdzili, że na dzień 

dzisiejszy nic takiego nie ma miejsca. 

-Radny Czarkowski ripostował, że nie zarzuca łamania prawa, tylko są takie zapisy 

w wystąpieniach pokontrolnych NIK, które należałoby sprawdzić. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz przypomniał, że jak wcześniej 

wspomniano, te wszystkie wskazane przez NIK uwagi zostały zawarte w naszym 

programie. Pan Czarkowski ma to do siebie, że nikomu nie wierzy i wnosi 

nagminnie skargi do różnych instytucji, a ostatnio wniósł również skargę do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, która po zbadaniu sprawy nie wniosła żadnych 

uwag i wydała opinie pozytywną dla Urzędu. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony 

przez Pana Czarkowskiego. 

„za” odesłaniem uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy 

Lwówek w 2017 roku do pracy w Komisji Rewizyjnej opowiedział się 1 radny, 14 

radnych było „przeciw”. 

Wniosek został odrzucony, gdyż nie uzyskał akceptacji Rady. 

 

Ponieważ nie zgłoszono żadnych uwag, ani zapytań Przewodniczący Rady 

przystąpił do głosowania. 
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Uchwała nr XXIX/169/2017 w sprawie: Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy 

Lwówek w 2017 roku została przyjęta 14 głosami „za”, przy 1 głosie „ przeciw”  

i załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości gruntowych. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że projekt tej uchwały był 

przedmiotem dyskusji na posiedzeniu stałych Komisji Rady, a zamiana dotyczy 

gruntów gminnych na grunty Uniwersytety Przyrodniczego w Poznaniu- 

Gospodarstwo Akademii Rolniczej w Brodach na urządzenie ścieżki rowerowej. 

Radni nie wnieśli uwag, ani zapytań. 

 

Radni Uchwałę nr XXIX/170/2017 w sprawie: wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości gruntowych przyjęli „jednogłośnie „ - 15 głosami „za” 

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie: określenia kryteriów branych pod uwagę 

na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli 

działających na terenie gminy Lwówek. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że jako samorządy ciągle 

jesteśmy zaskakiwani nowymi ustawami. Według nowego prawa oświatowego 

należy dostosować nabór do naszych placówek oświatowych by był zgodny 

z nowym systemem. Co prawda część przepisów na podstawie których Rada ma 

podjąć niniejszą uchwałę wejdzie w życie dopiero 1 września 2017 r., nabór musi 

być jednak przeprowadzony wcześniej, dlatego uchwałę należy przegłosować już 

dzisiaj. 

Ta rekrutacja odbywa się 2 etapowo. W myśl przepisów na pierwszym etapie 

postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli brane są pod uwagę łącznie następujące 

kryteria ustawowe: 

-wielodzietność rodziny kandydata, 

-niepełnosprawność kandydata, 

-niepełnosprawność jednego z rodziców kandydata, 
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-niepełnosprawność obojga rodziców kandydata, 

-niepełnosprawność rodzeństwa kandydata, 

-samotne wychowywanie kandydata w rodzinie, 

-objęcie kandydata pieczą zastępczą. 

Ten I etap naboru narzucony jest przez państwo. Jeśli zaś dojdzie do II naboru w przypadku 

równej liczbie punktów i posiadania dalszej liczby kandydatów i wolnych miejsc, to nasza 

gmina ustaliła dodatkowo 6 kryteriów z następującą punktacją tj.: 

1) dziecko w roku szkolnym, na który odbywa się rekrutacja, podlega obowiązkowi rocznego 

przygotowania przedszkolnego - 10 pkt. 

2) oboje rodziców (prawni opiekunowie) uczą się studiują, pracują, wykonują rolniczą lub 

prowadzą zarejestrowaną działalność lub samotnie wychowują dziecko - 10- pkt. 

3) oboje rodziców (opiekunów prawnych) dla celów rozliczenia podatku dochodowego 

wykazuje jako miejsce zamieszkania teren gm. Lwówek dot. to tez rodzica samotnie 

wychowującego dziecko - 8 pkt. 

4) rodzeństwo dziecka uczęszcza w danym roku szkolnym, na który odbywa się rekrutacja, 

do tego samego przedszkola - 6 pkt. 

5) dziecko wcześniej uczęszczało do żłobka - 4 pkt. 

6) dziecko pochodzi z rodziny z udokumentowaną trudną sytuacją rodzinną lub materialną, 

co skutkuje korzystaniem z pomocy społecznej lub świadczeń rodzinnych 2 pkt. 

 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Andrzej Kasperczak odczytał opinie stałych 

Komisji, która jest pozytywna, a Przewodniczący Rady Pan Przewoźny przystąpił do 

głosowania. 

 

Uchwała nr XXIX/171/2017 w sprawie: określenia kryteriów branych pod uwagę 

na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli 

działających na terenie gminy Lwówek została przyjęta 14 głosami „za”, przy 1 

głosie „wstrzymującym się” i załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie: określenia kryteriów stosowanych 

w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół podstawowych 

prowadzonych przez gminę Lwówek. 
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- Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, tak jak w punkcie 

poprzednim, że z dniem 26 stycznia 2017 r. weszło w życie część przepisów ustawy 

z dnia 14 grudnia 2016 r. Wśród nowych przepisów znalazły się zapisy 

unieważniające dotychczasowe uregulowania prawne zamieszczone w ustawie 

z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty na podstawie których określano zasady 

rekrutacji do klas pierwszych szkoły podstawowej. Jednocześnie ustawa: Prawo 

oświatowe, w art. 133 ponownie reguluje powyższe zasady. 

W myśl ww. przepisów kandydaci zamieszkali poza obwodami szkół podstawowych 

działających na terenie Gminy Lwówek mogą być przyjęci do klasy pierwszej po 

przeprowadzeniu postępowania rekrutacyjnego, jeżeli dana szkoła podstawowa 

nadal dysponuje wolnymi miejscami. 

W postępowaniu rekrutacyjnym są brane pod uwagę kryteria określone przez organ 

prowadzący, z uwzględnieniem zapewnienia jak najpełniejszej realizacji potrzeb 

dziecka i jego rodziny oraz lokalnych potrzeb społecznych, oraz może być brane pod 

uwagę kryterium dochodu na osobę w rodzinie kandydata. Kryteriom, o których 

mowa powyżej, organ prowadzący przyznaje określoną liczbę punktów oraz określa 

dokumenty niezbędne do ich potwierdzenia, z tym że spełnianie kryterium dochodu 

na osobę w rodzinie kandydata potwierdza się oświadczeniem. 

Co prawda, tak jak w przypadku poprzedniej uchwały, w obecnym stanie prawnym 

nie ma możliwości ustalenia czy wymienione w art. 133 ust. 2 i 3 zadania 

i kompetencje przynależne są burmistrzowi, czy radzie miejskiej. Określi to dopiero 

art. 29 ust. 2 ustawy Prawo oświatowe, który wejdzie w życie z dniem 1 września 

2017 r. i który przedmiotowe zadania i kompetencje przypisuje radzie gminy. 

Rekrutacja musi jednak być przeprowadzona wcześniej, dlatego również tą uchwałę 

przedłożyłem Radzie pod obrady już dzisiaj. 

Radni nie wnieśli uwag, ani zastrzeżeń do ww. projektu uchwały. 

Opinia stałych Komisji w tym temacie jest pozytywna, w związku z tym 

przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała nr XXIX/172/2017 w sprawie: określenia kryteriów stosowanych 

w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół podstawowych 

prowadzonych przez gminę Lwówek została przyjęta 14 głosami „za”, przy 1 głosie 

„przeciw” i załączona jest do protokołu. 
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Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie określenia czasu bezpłatnego pobytu 

dziecka w przedszkolu oraz ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez 

publiczne przedszkola i publiczne inne formy wychowania przedszkolnego 

prowadzone przez gminę Lwówek. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz przypomniał, że uchwała ta była 

przedmiotem dyskusji na posiedzeniach stałych Komisji Rady i w tym miejscu 

Burmistrz wniósł autopoprawkę do ww. projektu proponując w § 2 ust. 2 wykreślić 

wyraz rozpoczęta, a zapisać brzmienie „za każdą godzinę zajęć z dzieckiem 

w placówce”. 

Następnie Burmistrz poinformował, że w ramach realizacji podstawy programowej 

wychowania przedszkolnego, gmina zapewnia bezpłatne nauczanie, wychowanie 

i opiekę w wymiarze 5 godzin dziennie, od poniedziałku do piątku, przez pięć dni  

w tygodniu. 

Wykaz godzin bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki ustalony jest dla każdej 

z placówek odrębną uchwałą rady pedagogicznej danej placówki. 

 

Radni nie wnieśli zapytań, w związku z tym Wiceprzewodniczący Rady Pan 

Kasperczak odczytał opinie stałych Komisji Rady. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny podał pod głosowanie zgłoszoną przez 

Burmistrza autopoprawkę, która została przyjęta 14 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

 

 

Radni Uchwałę nr XXIX/173/2017 w sprawie: określenia czasu bezpłatnego 

pobytu dziecka w przedszkolu oraz ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez 

publiczne przedszkola i publiczne inne formy wychowania przedszkolnego 

prowadzone przez gminę Lwówek przyjęli 14 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

Uchwała załączona jest do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały sprawie: projektu dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów w gminie Lwówek do nowego ustroju szkolnego. 
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Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że ten projekt uchwały 

wzbudza duże kontrowersje, ale niestety musimy go przyjąć. 

Kontynuując Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz w tym miejscu wniósł 

autopoprawkę do projektu uchwały i stwierdził, że po konsultacjach z Kuratorium 

Oświaty proponuje się zapisać w określeniu sieci publicznych ośmioklasowych 

szkół prowadzonych przez gminę Lwówek, jako granice ich obwodów nie sołectwa 

tak jak mamy zapisane to w Statucie, ale miejscowości. 

Radni autopoprawkę Burmistrza przyjęli „jednogłośnie” - 15 głosami „za”. 

Burmistrz dalej informował, że w naszej gminie został wybrany najbardziej 

przyjazny dla dzieci wariant. Czyli nie likwidujemy żadnej placówki oświatowej,  

a jedynie będziemy stopniowo wygaszać gimnazjum do 31 sierpnia 2019r., do pełnej 

lokalizacji w tym budynku ośmioklasowej szkoły podstawowej. 

Zdajemy sobie sprawę, że ta Uchwała wywoła skutki finansowe, które na dzień jej 

podejmowania są trudne do określenia. W wyniku przeprowadzonej reorganizacji  

w naszej gminie powstanie 6 małych szkół.  

Martwi nas jedynie to, że na dzień dzisiejszy nie ma ustalonego sposobu naliczania 

subwencji oświatowej po wejściu w życie tej reformy. Dotychczasowa subwencja 

naliczana jest na ucznia i może nie zapewnić wystarczających środków 

pozwalających na prawidłowe funkcjonowanie placówek oświatowych. Istnieją 

bardzo duże obawy, że zwiększone zostaną koszty funkcjonowania sieci szkół 

w związku z wejściem w życie niniejszej uchwały, a gmina będzie musiała pokryć 

koszty funkcjonowania placówek ze środków własnych. Budżet gminny może 

również zostać obciążony jeszcze odprawami wypłacanymi pracownikom 

niepedagogicznym zatrudnionym w Gimnazjum w Lwówku. 

Niewielka zmiana nastąpi jedynie w Szkole Podstawowej w Lwówku bo posiadać 

ona będzie 2 adresy:  

1. ul. Szkolna w Lwówku  

2. ul. Gimnazjalna w Lwówku. 

Roczniki gimnazjalne będą ubywać, a my aby utrzymać prawidłowe funkcjonowanie 

tego obiektu chcemy, aby kl. VII  przechodziła już do obecnego budynku 

gimnazjum, tak aby docelowo w 2019 roku wygasić gimnazjum, a przenieść tam 

całą Szkołę Podstawową.  
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-Radny Czarkowski wrócił do posiedzenia stałych Komisji, na których jakoby 

Burmistrz Miasta i Gminy wspomniał o likwidacji niektórych małych szkół 

w gminie. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że nie ma dzisiaj planów 

likwidacji placówek. W trakcie komisji omówiono różne warianty dalszych działań 

w kontekście znacznego obciążenia budżetu ze względu na generowanie dużych 

kosztów utrzymania w odniesieniu do małej ilości uczęszczających w niektórych 

szkołach dzieci. Jeśli sposób finansowania szkół przez państwo się nie zmieni, 

a w placówkach nie przybędzie dzieci, nasi następcy prawdopodobnie będą musieli 

zmierzyć się z tym narzuconym nam dzisiaj przez rząd problemem. 

-Radny Czarkowski ripostując wdał się w polemikę z Burmistrzem Miasta i Gminy, 

którą to skrócił Przewodniczący Rady Pan Przewoźny stwierdzając, że na 

posiedzeniach Komisji rozważa się różne warianty, ale Rada jest po to, aby 

wypracować kompromis i tak też w tym przypadku postąpimy. 

-Radny Kasperczak twierdził, że przedstawiony tu wariant funkcjonowania sieci 

szkół podstawowych w naszej gminie jest rzeczywiści bardzo przyjazny dzieciom,  

a co do środków na utrzymanie tych placówek, to miejmy nadzieję, że jeszcze może 

wszystko się zmienić i Ministerstwo Oświaty znajdzie potrzebne fundusze. 

Kontynuując wypowiedź Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak odczytał 

opinię stałych Komisji ww. temacie, która jest pozytywna. 

Ponieważ nie zgłoszono więcej zapytań Przewodniczący Rady Pan Przewoźny 

przystąpił do głosowania uchwały. 

 

Uchwała nr XXIX/174/2017 w sprawie: projektu dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów w gminie Lwówek do nowego ustroju szkolnego 

została przyjęta „jednogłośnie” 15 głosami „za”. 

 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny ogłosił 5 minutową przerwę. 

Po wznowieniu obrady XXIX sesji Rady Miejskiej w Lwówku na sali obrad 

znajduje się 15 radnych. 

Przewodniczący Rady w tym miejscu przeprosił wszystkich za przeoczenie i złożył 

podziękowanie Pani Gabrieli Woźnej za dotychczas pełnioną funkcję 

Przewodniczącej Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 
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Radna Gabriela Woźna zabierając głos podziękowała członkom Komisji za miłą 

współpracę i złożyła gratulacje radnemu Sebastianowi Liebeltowi wybranemu na 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 

w Lwówku. 

 

Ad. 16. Projekt uchwały sprawie: zmiany uchwały nr XXVII/163/2016 

w sprawie: uchwały budżetowej na 2017 rok. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz zabierając głos informował, że  

budżet został zwiększony po stronie dochodów oraz po stronie wydatków  

o kwotę ogólną 229.135,00 

Zmiany dotyczą: 

 

DOCHODY:  

1. Zwiększenie planu dochodów w dz. 852 Pomoc społeczna, rozdział 85219 Ośrodki 

pomocy społecznej, §2010 Dotacja celowa na zadania zlecone z zakresu adm. 

rządowej – kwota 1.250,00 (Pismo Wojewody Wielkopolskiego). 

2. Zwiększenie planu dochodów w dz. 756, rozdział 75615 Wpływy podatkowe od 

osób prawnych – kwota ogółem 90.206,00 w tym:  

§ 0310 podatek od nieruchomości – kwota 75.206,00; 

§ 0330 podatek leśny – kwota 15.000,00 

(analiza przypisu należności podatkowych po złożeniu deklaracji podatkowych 

i wystawieniu nakazów płatniczych na podatek). 

3. Umniejszenie planu dochodów w dz. 758, rozdział 75801 Subwencja oświatowa, 

§2920 Subwencja – kwota 10.250,00 (Pismo Ministra Rozwoju i  Finansów). 

4. Umniejszenie planu dochodów w dz. 756, rozdział 75621 Udziały gmin 

w podatkach, §0010 podatek dochodowy od osób fizycznych – kwota 2.071,00  

(Pismo Ministra Rozwoju i Finansów). 

5. Zwiększenie planu dochodów w dz. 900, rozdział 90002 gospodarka odpadami, 

§ 0490 wpływy z innych opłat lokalnych kwota 150.000,00 (planowana zmiana 

opłat za odbiór odpadów od mieszkańców w związku ze zmianą kosztów odbioru, 

wywozu i składowania na składowisku). 
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WYDATKI:    

 

1. Zwiększenie planu wydatków w dz. 852, rozdział 85219 Ośrodki pomocy 

społecznej, § 3110 świadczenia społeczne- kwota 1.250,00 z przeznaczeniem na 

wypłatę świadczeń dla asystenta prawnego. 

2. Zwiększenie planu wydatków w dz. 900, rozdział 90002 Gospodarka odpadami, 

§ 4300 zakup usług pozostałych – kwota 150.000,00 (z przeznaczeniem na 

podpisanie umowy na wywóz odpadów komunalnych na okres od 01. III. 2017 – do 

31.XII.2019). 

3. Zwiększenie planu wydatków w dz. 854, rozdział 85415 Pomoc materialna dla 

uczniów, § 3240 Stypendia dla uczniów – kwota 10.135,00 (20%  wkład Gminy na 

wypłatę stypendium socjalnego dla uczniów). 

4. Zwiększenie planu wydatków w dz. 010, rozdział 01095 Pozostała działalność, 

§ 6050 wydatki inwestycyjne – kwota ogółem 54.000,00 z przeznaczeniem jako 

wkład Gminy na realizację projektów biorących udział w konkursie „Pięknieją 

Wielkopolskie Wsie” z tego: dla sołectwa Zębowo kwota 30.000,00 na realizację 

projektu pn. „Pięknieją lwóweckie wsie- misja Zębowo. Zachować tradycje, dogonić 

cywilizacje”, dla sołectwa Konin kwota 12.000,00 – na realizację projektu pn. 

„Pięknieją lwóweckie wsie- misja Konin. Pamięć zaklęta w kamieniach” oraz dla 

sołectwa Zgierzynka kwota 12.000,00 na realizację projektu pn. „Pięknieją 

lwóweckie wsie – misja Zgierzynka. Zarośnięty zakątek piękna początek”. 

5. Zmiana w planie wydatków funduszu sołeckiego sołectwa Grońsko. Umniejszenie 

planu wydatków w dz. 921, rozdział 92195, § 4210 – kwota 1.000,00 

w przedsięwzięciu pn. „Kultywowanie tradycji wiejskich”, a zwiększenie planu 

wydatków w dz. 921, rozdział 92109, § 4210 – kwota 1.000,00 w przedsięwzięciu 

pn. „Remont, utrzymanie i doposażenie sali wiejskiej”. 

6. Zmiana w planie wydatków funduszu sołeckiego sołectwa Konin. Umniejszenie 

planu wydatków w dz. 921, rozdział 92195, § 4210 – kwota 2.000,00 oraz § 4300 – 

kwota 1.000,00 z przedsięwzięcia pn. Kultywowanie tradycji wiejskich. Całość 

przenosi się do nowego przedsięwzięcia w dz. 010, rozdział 01095, § 6050 wydatki 

inwestycyjne – kwota 3.000,00 jako udział funduszu sołeckiego w realizacji projektu 

pn. „Pięknieją lwóweckie wsie- misja Konin. Pamięć zaklęta w kamieniach.” 

7. Zmiana w planie wydatków funduszu sołeckiego sołectwa Zgierzynka. 

Umniejszenie planu wydatków w dz. 600, rozdział 60095, § 4300 – kwota 1.000,00 
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z przedsięwzięcia pn. Poprawa estetyki wsi oraz umniejszenie planu wydatków 

w dz. 921, rozdział 92109, § 4300 – kwota 4.000,00 z przedsięwzięcia pn. Remont, 

doposażenie i utrzymanie sali wiejskiej. Całość  przenosi się do nowego 

przedsięwzięcia w dz. 010, rozdział 01095, § 6050 wydatki inwestycyjne – kwota 

5.000,00 jako udział funduszu sołeckiego w realizacji projektu pn. „Pięknieją 

lwóweckie wsie- misja Zgierzynka. Zarośnięty zakątek piękna początek.” 

8. Zmiana w planie wydatków funduszu sołeckiego sołectwa Zębowo. Umniejszenie 

planu wydatków w dz. 600 rozdział 60016, § 4300 – kwota 5.000,00 

z przedsięwzięcia pn. Bieżące remonty i utrzymanie dróg oraz umniejszenie planu 

wydatków w dz. 900, rozdział 90004, § 4210 – kwota 1.000,00 z przedsięwzięcia 

pn. Poprawa estetyki wsi a także z dz. 926, rozdział 92605, § 6050 – kwota 9.000,00 

z przedsięwzięcia pn. Poprawa estetyki wsi – zagospodarowanie obiektu na boisku 

sportowym. Całość przenosi się do nowego przedsięwzięcia w dz. 010, rozdział 

01095, § 6050 wydatki inwestycyjne – kwota 15.000,00 jako udział funduszu 

sołeckiego w realizacji projektu pn. „Pięknieją lwóweckie wsie- misja Zębowo. 

Zachować tradycje, dogonić cywilizacje. 

9. Zmiany w planie wydatków w dz. 801 Oświata i wychowanie – ogółem zwiększenie 

13.750,00 

Umniejszenia: ogółem 89.505,00 

Rozdział 80101 Szkoła podstawowa – ogółem umniejszenie 59.620,00 z tego: 

§4010 wynagrodzenia osobowe - 13.066,00 ZSPiP Chmielinko, 

§4110 składki ZUS – 2.234,00 ZSPiP Chmielinko, 

§4120 składki FP – 320,00 ZSPiP Chmielinko, 

§ 4210 zakup materiałów – 35.000,00 SP Lwówek, 

§ 4270 zakup usług remontowych – 2.000,00 SP Lwówek, 

§4300 zakup usług pozostałych-  7.000,00 ZSiP Brody, 

 

Rozdział 80104 Przedszkola ogółem umniejszenie 24.902,00 z tego: 

§4010 wynagrodzenia osobowe – 9.797,00 ZSPiP Chmielinko, 

§4110 składki ZUS – 1.665,00 ZSPiP Chmielinko, 

§4120 składki FP – 240,00 ZSPiP Chmielinko, 

§4220 zakup żywności – 13.200,00 ZSPiP Posadowo, 

Rozdział 80146 Dokształcanie nauczycieli 

§ 4700 szkolenia – 4.983,00. 
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Zwiększenia: ogółem 103.255,00. 

Rozdział 80101 Szkoła podstawowa – ogółem zwiększenie 85.072,00 z tego: 

§ 4210 zakup materiałów – 12.322,00 ZSiP Brody, 

§ 4260 zakup energii – 30.750,00 SP Lwówek, 

§ 4270 zakup usług remontowych  - 42.000,00 w tym: 2.000,00 ZSiP Brody , SP 

Lwówek 40.000,00). 

Rozdział 80104 Przedszkola 

§ 4300 zakup usług pozostałych – 13.200,00 ZSPiP Posadowo. 

Rozdział 80146 Dokształcanie nauczycieli: 

§ 4300 zakup usług pozostałych 4.983,00 ZSPiP Posadowo. 

Zmiany w planie wydatków w dz. 801 Oświata i wychowanie dokonane zostają na 

wnioski dyrektorów szkół oraz po analizie budżetu celem prowadzenia działalności 

poszczególnych jednostek. SP Lwówek – remont kotłowni po awarii pieca c.o.  

ZSPiP Brody awaria ogrzewania w szkole. ZSPiP Chmielinko – korekta błędnie 

obliczonych nagród jubileuszowych, wynagrodzenia i pochodnych od wynagrodzeń, 

ZSPiP Posadowo przeniesienie planu wydatków na dopłatę do studiów 

podyplomowych w rozdziale „Dokształcanie nauczycieli”. 

-Radny Czarkowski złożył wniosek do uchwały proponując zwiększenie środków 

poprzez przeksięgowanie w poszczególnych działach budżetu, środków na 

finansowanie remontów dróg gminnych na terenie gminy Lwówek w 2017 roku. 

Wniosek załączony jest do niniejszego protokołu. 

-Radny Piotr Wojciechowski zwrócił się z pytaniem do radnego Czarkowskiego 

prosząc o wskazanie odcinków dróg, które miałyby być remontowane ze 

wskazywanych przez Pana środków. 

-Radny Czarkowski stwierdził, że tego niestety, ale dziś nie powie. Potrzeby 

remontowe dróg na terenie gminy są bardzo duże, a podziału moglibyśmy dokonać 

na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady. 

-Ponownie Pan Wojciechowski wyjaśniał, że jeśli przesuwa się środki z jednego 

zadania na drugie, to należy wskazać zakres prac które miałyby być z tych środków 

wykonane. 

-Radny Czarkowski wskazywał, aby przenieść środki w wysokości 140.000 zł. 

np. z lamp solarowych na remonty dróg. Lampy solarowe są mało efektywne czego 

przykładem jest gmina Pniewy. 
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-Radna Woźna pytała jak długi odcinek drogi wyremontujemy ze wskazanych przez 

Pana Czarkowskiego środków. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz stwierdził, że będzie to odcinek ok. 150 m, 

ale i też zaznaczył, że Pan Czarkowski mija się z prawdą mówiąc o remontach dróg. 

My mamy w budżecie na inwestycje drogowe zaplanowane 3.000.000 zł. i na 

bieżące utrzymanie 500. 000 zł. Wystosowaliśmy już zamówienia na gruzobeton. 

Planujemy też w tym roku położenie asfaltu we wsi Pakosław i Chmielinko  

z PROW. 

Należy tu przypomnieć, że w ubiegłym roku Rada Sołecka wsi Chmielinko 

zaplanowała remont drogi na który przeznaczyła 14.000 zł, a Pan Czarkowski zlecił 

wykonanie remontu drogi, ale w  innym miejscu - czyli przy swojej posesji. 

Będziemy również w najbliższym czasie remontować drogę w Marszewie  

i Zygmuntowie, ale w chwili obecnej ustalamy granice, które zostały przez rolników 

zaorane. Prace remontowe dopiero się rozpoczną w związku z tym - Burmistrz prosił 

o odrzucenie wniosku Pana Czarkowskiego w całości, ponieważ jest on niezasadny. 

-Radny Czarkowski wskazywał, że niezasadny jest montaż lamp solarowych, gdyż 

są one nieefektywne. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że solary w Pniewach są już 

przestarzałe, a należy uwzględnić fakt, że u nas byłyby one montowane  

w miejscach trudno dostępnych, czyli tam gdzie nie można zainstalować lamp 

energetycznych. 

 

Obrady opuściła Pani Barbara Starosta w związku z tym na sali obrad znajduje się 

14 radnych. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poddał wniosek pana Czarkowskiego pod 

głosowanie. 

1 radny opowiedział się „za”, 11 radnych było „przeciw” i 2 radnych „wstrzymało 

się” od głosowania. 

 

Uchwała nr XXIX/175/2017 w sprawie: zmiany uchwały nr XXVII/163/2016  

w sprawie: uchwały budżetowej na 2017 rok, została przyjęta 13 głosami „za”, przy 

1 głosie „wstrzymującym się” i stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 17. Projekt uchwały sprawie: w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny informował, że Prognoza Finansowa jest 

konsekwencją wcześniej podjętej uchwały. 

-Burmistrz Miasta i Gminy uzupełnił, że jedną znaczącą zmianą w tej uchwale jest 

wprowadzenie kwoty 140.000 zł na zlecenie usług wywozu odpadów przez Zakład 

Gospodarki Komunalnej w Lwówku. 

 

Radni nie wnieśli zapytań w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

 

Radni Uchwałę nr XXIX/176/2017 w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej przyjęli 13 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 

załączona jest do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 18. Projekt uchwały sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej rozpatrzenia 

skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek. 

 

-Przewodniczący Rady odczytał pismo Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska 

w Poznaniu dotyczące skargi radnego Czarkowskiego na działalność Burmistrza 

Miasta i Gminy Lwówek w kontekście ogłowienia alei drzew w parku miejskim  

w Lwówku przez firmę bez odpowiednich uprawnień w zakresie prac 

pielęgnacyjnych. 

Pismo załączone jest do protokołu. 

Pismo wpłynęło do Rady, dlatego postanowiliśmy wprowadzić to na obrady, aby 

zajęła się tym wyjaśnieniem Komisja Rewizyjna. 

-Radny Wojciechowski stwierdził, że w składzie Komisji nie ma biegłych 

rzeczoznawców, którzy stwierdziliby czy to ogłowienie nastąpiło prawidłowo, 

według wskazanych przez radnego Czarkowskiego norm (30 - 50 % korony 

drzewa). Musimy też zdać sobie sprawę, że Komisja nie posiada odpowiednich 

środków na powołanie specjalistów. 

-Radca Prawny Urzędu Pan Bartosz Przewoźny informował, że Rada jest 

zobligowana do rozpatrzenia tej skargi i dlatego może zwrócić się do Komisji 

Rewizyjnej o wydanie stosownej opinii. Komisja może powołać biegłych 
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rzeczoznawców, ale jeśli uzna, że nie posiada środków może sama rozpatrzeć 

sprawę poprzez wydanie stosownej opinii w wyżej wspomnianym temacie. 

-Radny Czarkowski informował, że aby uniknąć zbędnych kosztów można zwrócić 

się do Instytutu Dendrologii w Kórniku poprzez przesłanie samych zdjęć. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny informował, że Rada jest zobligowana do 

podjęcia stosownej decyzji w ciągu 30 dni. My nie możemy przejść obok tego bez 

wydania jakiejkolwiek opinii. 

-Radca Prawny Urzędu Pan Przewoźny informował, że takie samo pismo zostało 

przesłane do Wojewody oraz do Wydziału Ochrony Środowiska w Powiecie. Powiat 

wszczął już w tym temacie postępowanie. 

-Radny Liebelt sugerował, aby poczekać na stanowisko Powiatowego Inspektoratu. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny stwierdził, że stosownym będzie podjęcie 

dzisiejszej uchwały i przeprowadzenie wyjaśnień przez Komisję Rewizyjną Rady 

Miejskiej w Lwówku. 

 

Uchwała nr XXIX/177/2017 w sprawie: zlecenia Komisji Rewizyjnej rozpatrzenia 

skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek została przyjęta  

6 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się”. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 19. Oświadczenie Rady Miejskiej w Lwówku w sprawie: sprzeciwu wobec 

zapowiadanych zmian prawa samorządowego w Polsce. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny przedstawił Oświadczenie Rady Miejskiej  

w sprawie sprzeciwu wobec zapowiadanych zmian prawa samorządowego w Polsce. 

Jest to odezwa na apel Związku Gmin Wiejskich RP. 

„za” Oświadczeniem opowiedziało się 12 radnych, przy 1 „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

 

Ad. 20. Odpowiedź na interpelacje. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że odpowiedź na interpelację Pana 

Czarkowskiego zostanie udzielona w ustawowym terminie na piśmie. 
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Ad. 21. Wolne głosy i wnioski. 

 

-Radna Woźna informowała, że w Bródkach skarżą się mieszkańcy na przejezdność 

drogi na odcinku od budynku po byłej szkole w kierunku Śliwna. Droga ta jest 

w bardzo złym stanie - jest to droga gruntowa. Została ona rozjeżdżona przez 

samochody dokonujące wywóz nieczystości z kurników położonych w miejscowości 

Śliwno. 

 

Obrady opuścił radny Kachel, w związku z czym na sali znajduję się 13 radnych. 

 

-Radny Wojciechowski wyjaśniał, że ten problem uzgadniano już ze Sołtysem  

i w momencie kiedy nie będzie zastoin wody, wówczas zostaną podjęte stosowne 

działania. 

-Radny Trzybiński prosił o naprawę barierki mostku w Komorowie zniszczonej po 

wypadku, który miał tam wcześniej miejsce. 

-Głos zabierali mieszkańcy wsi Chmielinko zwracając się o pomoc w naprawie 

drogi gruntowej i odprowadzenie wody przy nowym placu, aż do posesji pp. 

Rałowicz. Zalewiska wodne dostają się na posesję i powodują ich podtapianie.  

Obecny stan jest wielkim utrudnieniem, gdyż nie można wyjść, ani wyjechać z tych 

posesji. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że problem jest znany  

i zapewnił, że jak tylko nastąpi poprawa warunków atmosferycznych zostaną 

niezwłocznie podjęte stosowne działania w celu poprawy obecnego stanu. 

-Mieszkanka Lwówka Pani Bąbelek - przedstawicielka Rady Rodziców przy Szkole 

Podstawowej w Lwówku nawiązała do wdrażania nowego systemu oświaty i prosiła 

o spotkanie przedstawicieli Urzędu z rodzicami dzieci roczników szkolnych celem 

pozyskania informacji o wdrażaniu proponowanych przez Ministerstwo zmian. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wspólnie z Sekretarzem Gminy Panem 

Piechowiakiem zapewnili, że będą odbywać się takie informujące spotkania 

z  rodzicami, ale w momencie kiedy będzie przekazane więcej informacji ze strony 

właśnie Ministerstwa Oświaty. 

-Pan Piechota - mieszkaniec miasta Lwówek- zgłosił problem parkowania 

samochodów ciężarowych typu TIR na ul. Zb. Świtalskiego -  posesja Pana Kałka  

w Lwówku. Problem jest w tym, iż po umyciu tych samochodów duże ilości błota  
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i wody spływają bezpośrednio na ulicę, a tankowanie z cysterny w plastikowe 

baniaki stwarza duże niebezpieczeństwo tym bardziej, że posesja znajduje naprzeciw 

budynku przedszkola. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz stwierdził, że to parkowanie odbywa się na 

prywatnej posesji, ale jeśli rzeczywiście mycie tych samochodów odbywa się na tym 

terenie i powoduje to zanieczyszczania drogi to na pewno będziemy w tej sprawie 

interweniować. 

 

Radni nie zabrali więcej głosu w związku z tym przystąpiono do kolejnego punktu 

dzisiejszego porządku obrad. 

 

Ad. 22. Zamknięcie obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny zamknął obrady XXIX sesji Rady Miejskiej  

w Lwówku. 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący 

       Rady Miejskiej we Lwówku 

/-/ Wiesława Radecka 

        /-/ Piotr Przewoźny 

 


